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PROTOKoI- NR XXVI/T2

z sesii Rady Miejskiej w Jpdrzejowie

odbytej w dniu 29 listopada 2012 roku w Centrum Kultury w Jgdrzejowie'

Ad. 1
O godzinie 1000 Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz otworzyi obrady

XXVI sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
Przewodnicz4cy Rady powital zaproszonych goSci, radnych, burmistrza, kierownik6w

jednostek organizacyjnych gminy, soltys6w oraz wszystkich przybylych na obrady.
Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, i2 na sali obrad obecnych jest 19 radnych i orzekl,

ze.jest to quorum prawomocne do podejmowania uchwal.
Przewodnicz4cy Rady zglosil kandydaturE radnej Karoliny Jarosz na sekretarza obrad

XXVI sesji Rady Miejskiej.
Radna K. Jarosz wyrazila zgodg.
Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie kandydaturp radnej K. Jarosz

na sekretarza obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie pod glosowanie:
Za kandydatur4 radnej K. Jarosz - 19 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sig 0 glos6w

Rada Miejska w Jqdrzejowie jednogloSnie wybrala radn4 KarolinE Jarosz na sekretarza
obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
Ad.2

Burmistrz M. Piszczek zglosil nastgpujqce autopoprawki do porz4dku obrad ,,wykreSlii
punkty 8, 9 tj. uchwalg w sprawie wyboru metody ustalania oplaly za gospodarowanie
odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysoko5ci stawki tej oplaty i uchwaiq w sprawre
wzoru deklaracji o wysoko3ci oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi skladanej
przez wlaSciciela nieruchomoici oraz wprowadzii do porz4dku obrad uchwalg w sprawie
wniesienia Srodk6w finansowych do Sp6lki ,,Wodoci4gi Jgdrzejowskie" Sp6lka
z ograniczonq odpowiedzialnoSciq'.

Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie wniesione autopoprawki:
Za wprowadzeniem w/w autopoprawek i przyjEciem porzqdku obrad - 19 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo siq -  0 glos6w
Rada Miejska przyjgla jednoglo5nie porz4dek obrad XXVI sesji Rady Miejskiej.
Porz4dek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Prryj pcie porz4dku obrad.
3. Prryjgcie protokolu z poprzedniej sesji.
4. Zapytania i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanie z pracy Burmistrza mipdry sesjami.
6. Informacja o realizacji uchwal podjptych na sesji Rady Miejskiej w Jpdrzejowie

w dniu 25 pafdziernika 2012 roku.
7. Uchwala w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystoSci i porz4dku

na terenie Gminy Jgdrzej6w.
8. Uchwala w sprawie okre5lenia terminu, czgstotliwoSci i trybu uiszczania oplat

za gospodarowanie odpadami komunalnymi.
9. Uchwala w sprawie sposobu i zakresu Swiadczenia uslug w zakresie odbierania

odpadriw komunalnych od wlaScicieli nieruchomoSci i zagospodarowania tych
odpadriw.



12. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczqcej
regulaminu porz4dkowego Wysypiska Smieci w Potoku Malym.

z

10. Uchwala w sprawie przeznaczenia do

nieruchomoSci komunalnej.
11, Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w

jednostce organizaryjnej Gminy Jgdrzej6w
Komunalnych w Potoku MalYm".

sprzedaiy w drodze Pruetargu

uchwale dotycz4cej nadania statutu
pod nazw4 ,,Skladowisko OdPad6w

ustalenia

stawek podatku od nieruchomoSci

formularzy informacji i deklaracji

13. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotycz4cej utworzenia
jednostki organizacyjnej Gminy Jpdrzej6w o nazwie ,,Wysypisko Smieci".

14. Uchwala w sprawie okreSlenia wysokoSci stawek oplat za skladowanie odpad6w
na ,,skladowisku Odpad6w Komunalnych w Potoku Malym".

15. Uchwala w sprawie zmian w budiecie miasta i gminy na 2012 rok
16. Uchwala w sprawie okre5lenia wysokoSci stawek podatku od Srodk6w

transportowych,
17. Uchwala w sprawie obnDenia ceny skupu iyta do cel6w wymiaru podatku

rolnego,
18. Uchwala w sprawie okre5lenia wysokoSci

na 2013 rok
19, Uchwala w sprawie okre5lenia wzorriw

podatkowych.
20. Uchwala w sprawie prryjgcia Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego Gminy

Jgdrzejriw na lata20l2 - 2015.
21. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Gminy Jgdrzej6w,
22. Uchwala w sprawie wniesienia Srodk6w finansowych do Sp6lki ,,Wodociqgi

Jgdrzejowskie" Sp6lka z ograniczon4 odpowiedzialnoSci4".
23. Informacja o realizacji zadai o5wiatowych za rok szkolny 20ll/2012.
24. Odpowiedzi na interpelacje.
25. Sprawy r62ne.
26. Zamknigcie obrad.

Ad.3
Rada Miejska przyjgla protok6ly Nr XXIV/12 oraz XXY/12 z dnia 25 pu2dziernika

bie24cego roku, nie wnoszqc uwag.
Ad.4

1. Radny ZdzisLaw Adamczyk zwr6cil siE w imieniu mieszkaric6w Podlaszcza z proSb4
o naprawg nawierzchni drogi Podlaszcze - Rak6w. Jest to droga, po kt6rej odbywa sig
dow6z dzieci do szkoly.

2. Radny ZdzisLaw Adamczyk zwr6cil sig w imieniu mieszkaric6w o zdjpcie pobocza
drogi Podlaszcze - Cegla - Ktlczyzna. Poboczejest wyZsze od nawierzchni.

3. Radny Stanislaw Stradomski zwr6cil sig o poprawQ nawierzchni drogi przy
przychodni zdrowia i aptece na ulicy B. Chrobrego.

4. Radny T. Kot poruszyl sprawp dr6g robionych w ramach funduszu usuwania klgsk
Zywiolowych. Te fragmenty dr6g przerastaj4 chwastami, pojawiaj4 sig coraz to nowe.
Zadanie zostalo 2le wykonane. Radny T. Kot zapl{tal Burmistrza, co zamierza zrobil' 
w tej sprawie.

5. Radny M. Zygut poruszyl kwestig op\aIy za gospodarowanie odpadami
komunalnymi. Pytano mnie sk4d takie ceny. PrzeczTialem w prasie, 2e w gminie
SEdzisz6w wyliczenia s4 bardziej precyzyjne. Radny zwr6cil sig do Burmistrza
z proSb4 aby radni podejmujqc uchwalg, pracowali na bardziej konkretnych
materialach.
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6. Radny Krzysztof Majchrzak zwr6cil sig z prosb4 o zamontowanie znaku stop

na skizyzowaniu ulic Reymonta, Dmowskiego na wysokoSci Agencji'

7. Radny Krzyszlof Majchrzak zwr6cii uwagg, 2e w w/w rejonie s4 oddalone od siebie

przejscia dla pieszych. Radny zapytal czy nie mozna zlokalizowa(, dodatkowego

przejScia dla pieszYch.
8. Radny Klzysztof Majchrzak poinformowal, iz jeden z mieszkaic6w zwr6cil siq

z zapyraniem o mo21iwo56 wynajmu budynku znajdujqcego siE na targowicy.
9. Radny Krzysztof Majchrzak zwr6cil uwagg na brak oznakowania miejscowoSci

Ludwin6w, jad4c od stronY L4czYna.
10. Radny Adam Czajor zwr6cil siQ w imieniu mieszkanc6w ulicy Slonecznej

o ustawienie znaku strefa zamieszkania. Radny zwr6cil sig do Burmistrza o rozeznanie
sprawy.

11. Radny Adam Czajor zapytal czy poczynione zostaly jakieS dzialania w kierunku
zlikwidowania zastoin wody na skrzyZowaniu ulic 3 Maja z ulic4Kieleck4.

Ad.5
Radny Kruk zapltal o punkt 78 sprawozdania z pracy burmistrza mipdzy sesjami.

Radny poinformowal, i2 w trakcie przebudowy tej drogi dokonano demontaZu chodnika
a p62niej ponownie go uloZono. Proszq o poprawienie tego chodnika i wyegzekwowanie tego
na firmie.

Burmistrz M. Piszczek wyjaSnit, iz bgd4 tam jeszcze wykonywane prace przy
wodoci4gu, gdyZ pozostaje kwestia uregulowania gospodarki wodnej. Bgdzie dorazna
interwencja z naszej strony do wykonawcy tych nier6wnoSct.
Uwag nie wniesiono
Ad.6
Uwag nie wniesiono.
Ad.7

Wiceprzewodniczqcy Rady W. Kqdra odczl.tal uzasadnienie do uchwaly.
Radny T. Kot zapytal czy w paragrafre 20 chodzi o odbi6r nieczystoSci cieklych

z szamb-
Naczelnik Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami W. Abramowicz odpowiedzial,

ze1, ,k.
Radny T. Kot zapT,tal czy osoby zgodnie z zapisem w uchwale, bpd4 musialy Scieki

dostarczai raz w miesi4cu, nawet w sltuacji, gdy zbiornik bEdzie niepelny.
Naczelnik W. Abramowicz odpowiedzial, Ze tak.
Wedlug radnego T. Kota jest to niewla5ciwe rozwiqzanie, gdyz mieszkancy bEd4

musieli ponosi6 koszty przewozu, nawet wtedy, gdy zbiornik niejest do pelna zapelniony,
Burmistrz M. Piszczek zabral glos m6wi4c, i2 nie zgadza siE z tym, co m6wi radny

T. Kot. Kwota jest za I rnt i 14 roZne wielkoSci beczek. Przy czteroosoboraej rodzinie
po miesiqcu czasu na pewno beczka zostanie zapelniona. Tu jest inny problem.
Burmistrz przypomnial, iz ustawa naklada na gminE obowiqzek kontrolowania tego, co siq
dzieje z odpadami zar6wno stalymi jak i plynnymi. To nam ma dai argumenty do ukr6cenia
proceder6w, jakie maj4 miejsce.

Naczelnik W. Abramowicz wyjaSnit, iz regulamin byl opracowany wsp6lnie ze SIrazq
Miejsk4 kt6ra dziala na nim i kontruj e czystoSi i porz4dek na terenie naszej gminy. CzEsto
od straZy mieliSmy sygnaly, 2e majq problem ze Sciganiem os6b, kt6re wylewaj4 Scieki
w niedozwolonl  ch miejscach.

Radny T. Kot zaproponowal, aby znale26 inny spos6b na walkE z takimi mieszkaricami.
Kwestia wywozu jeden raz w miesi4cu jest wedlug radnego nieuzasadniona.

Radny J. Ziqbinski zgodzil sig z radnym T. Kotem w omawianej kwestii. Mo2e wafto
by sip zastanowii, aby nie bylo to tak rygorystyczne i wprowadzii inny zapis.
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Burmistrz M. Piszczek dodatr, iz faktycznie dyskusje na temat regulaminu byly

na komisjach, ale faktycznie ta sprawa nie zostala poruszona. Te zapisy, kt6re proponujemy

daj4 moZliwoSi straZy miejskiej do dzialania.
Mecenas w. zagala poinformowal, i2 niniejszy regulamin byl konsultowany

z powiatowym inspektorem sanitarnym. Zaproponowana poprawka wymagalaby odroczenia

tej uchwaiy do kolejnej sesji, gdy2 zmiany musz4byi ponownie uzgodnione z inspektorem.

Radny J. Zipbinski zglosil wniosek o odrzucenie uchwaly.
Naczelnik W. Abramowicz dodal, iz w dyskusj i umknEla doSi wa2na rzecz, regulamtn

ten to narzqdzie walki z tymi, kt6rzy uporczywie uchylaj4 siE od obowiqzku opr62niania
szamb. To nie jest tak, 2e srraz bgdzie wszystkich kontrolowala, co robi4 ze Sciekami-
Na pewno nie bgdzie z tego powodu Zadnej rewolucji.

Burmistrz M. Piszczek dodal, i2 Stra2 Miejska podchodzi do tego bardzo liberalnie.
Burmistrz przypomnial sytuacjg, jaka miala miejsce w miejscowoSci Podchojny.

Radny K. Swietlik zabral glos m6wiqc, 2e radni powinni zachEcat mieszkafc6w
do wywozu Smieci. Jest to duZe obciE2enie dla mieszkanc6w wyw6z nieczystoSci raz
w miesi4cu.

Prezes Wodoci4g6w JEdrzejowskich Pani B. Janus poinformowala, i2 zaklad Swiadczy
uslugi wywozu i ma w stosunku do innych firm konkurencyjne ceny.

Radny S. Stradomski wyrazil obawg, 2e przepis jest bardzo rygorystyczny pod
wzglEdem koszt6w. Radny jest zwolennikiem, aby wyw6z nieczysto5ci odbywal sig raz
na kwartal.

Bumistrz M. Piszczek wyjaSnil, iz w tej sytuacj i regulamin jeszcze raz zoslanie
przeanalizowany.

Radny J. Zipbirflski ponowil wniosek o odrzucenie uchwaly w glosowaniu.

Wiceprzewodniczqcy Rady W. Kqdra odczJtal projekt uchwaly.
Przewodniczqcy Rady poddal projekt uchwaly pod glosowanie.
W glosowaniu wziglo udzial 19 radnych.
Za projektem uchwaly 0 glos6w
Przeciw
Wstrzymalo sig

- 16 glos6w
- 3 glosriw

Rada Miejska w Jgdrzejowie nie powzipla uchwaly w sprawie uchwalenia Regulaminu
utrzymania czysto5ci i porzqdku na terenie Gminy Jgdrzejriw.

Ad.8
Wiceprzewodniczqcy Rady W. KEdra odczltal uzasadnienie do uchwaly.

Burmistrz M. Piszczek zglosil nastEpuj4ce autopoprawki: ,,w $ 1w punkcie
1 podpunktach 2, 3, 4 kolejno zmieniamy terminy do 15 maj a, do 15 wrze5nia, do 15
Iistopada danego roku."

Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barafska odczltala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalp w sprawie okreSlenia terminu,
czpstotliwoSci i trybu uiszczania oplat za gospodarowanie odpadami komunalnymi
nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:
Za - 19 glos6w
Przeciw - 0 glosriw
Wstrzymalo sig - 0 glosriw
/Uchwala nr XXYI/245/12 w zalqczeniu do protokolu/.



Ad.9
Wiceprzewodniczqcy Rady W. Kgdra odczltal uzasadnienie do uchwaly'

Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczl'tala projekt uchwaly'

W glosowaniu wziqlo udzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalp w sprawie sposobu i zakresu

Swiadczenia uslug w zakresie odbierania odpad6w komunalnych od wlascicieli

nieruchomoSci i zagospodarowania tych odpad6w nastgpuj4c4 iloSci4 glostiw:

Za - 18 glostiw
Przeciw - 0 glosriw
Wstrzymalo sig - I glos
/Uchwala nr XXYI/246112 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.10
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. KEdra odczltal uzasadnienie do uchwaly.
Wiceprzewodniczqca Rady M. Barariska odczltala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziplo udzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalp w sprawie przeznaczenia do sprzedaiy
w drodze przetargu nieruchomoSci komunalnej nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:
Za - 19 glost5w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sip - 0 glos6w
/Uchwala nr XXYU247 /12 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad. l l
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odczl'tal uzasadnienie do uchwaly.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczl'tala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo ttdzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie wprowadzenia zmian
w uchwale dotycz4cej nadania statutu jednostce organizacyjnej Gminy Jgdrzejt6w pod
nazwg ,,Skladowisko Odpad6w Komunalnych w Potoku Matym nastgpujqc4 iloSci4
glos6w:
Za - 18 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sip - l glos
/Uchwala nr XXYll248ll2 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.12
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odczytal uzasadnienie do uchwaly.
Burmistrz M. Piszczek zglosil autopoprawkg do uchwaly: ,,w $ 1 nieprawidlowo zapisany
numer uchwaly XVLVIIl435l02 zmienii na XLVII/435102."
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczJtala projekt uchwaiy.
W glosowaniu wziElo udzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalp w sprawie wprowadzenia zmian
w uchwale dotyczqcej ustalenia regulaminu porzqdkowego Wysypiska Smieci
w Potoku Malym nastgpuj4c4 ilo6ci4 glost6w:
Za - 18 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrrymalo sig - l glos
/Uchwala nr XXYll249l12 w zalqczeniu do protokolu/.
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Ad.13
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kpdra odczytal uzasadnienie do uchwaly'

Wiceprzewodniczqca Rady M. Barariska odczytala proj ekt uchwaly'

W glosowaniu wziglo udzial 19 radnych'
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie wprowadzenia zmian

w uchwale dotycz4cej utworzenia jednostki organizacyjnej Gminy Jpdrzej6w

o nazrryie ,,Wysypisko Smieci" nastgpuj4cq iloSci4 glost6w:

Wstrzvmalo sie I glos
/Uchwala nr XXYI/250/12 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.14
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odczl'tal uzasadnienie do uchwaly.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziqlo udzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie okreSlenia wysoko5ci stawek
oplat za skladowanie odpadriw na ,,Skladowisku Odpad6w Komunalnych w Potoku
Malym" nastgpuj 4cq ilo5ciq glos6wr

Za
Przeciw

Za
Przeciw

Za
Przeciw

Za
Przeciw

- 18 glostiw
- 0 glos6w

- 19 glos6w
- 0 glosriw

- 19 glost6w
- 0 glosriw

- 16 glosr5w
- 0 glos6w

Wstrzvmalo sie 0 glosriw
/Uchwala nr XXVI/ 251/12 w zal4czenfit do protokolu/.

Ad.15
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. KEdra odczl'tal uzasadnienie do uchwaly.
Burmistrz M. Piszczek zglosil nastEpuj4ce autopoprawki: ,,dokonuje sig zmian w zal4czniku
numer 1, 2 z tytulu zwigkszenia dochod6w i wydatk6w o kwotE 3 356 zl wprowadzonych
Zarzqdzeniem Burmistrza, zwiEksza siE wydatki z t)'tulu subwencji oSwiatowej o kwotE
245 tys. zl oraz z dziafu 150 rozdzial 75023 $ 4370 kwotp 5 tys. zl przeniesienia do dzialu
7 54 rozdz. 75405 S 6060 - zakup psa dla policj i."
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barafrska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie zmian w budZecie miasta i
gminy na 2012 rok nastppuj4c4 ilo5ciq glostiw:

Wstrzymalo sig 0 glos6w
/Uchwala nr XXYII 252112 w zal4czeniu do protokolu/.

Przewodniczqcy Rady oglosil 20 minutowq przerwq w obradach.
Ad.16
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odczl'tal uzasadnienie do uchwaly.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczltaia projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial i 8 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie okreSlenia wysokoSci stawek
podatku od Srodk6w transportowych nastgpujqcq iloSciq glost5wl

Wstrzvmalo sie 2 glosy



/Uchwala nr XXVI/ 253/t 2 w zal4czeniu do protokolu/'

Ad'17 D'^' w Kedra odczyal uzasadnienie do uchr'raly'
wiceprzewod n tczqcy Kauv fi. 

u'^:"*u.isu;;czytala projekr uchwaly.
W icenrzewodnicz4ca RadY iv

X"mL'lX':?d:i1x'J'? TlY""$" :i::l:,i:: :"*'" 
o b n iien ia cenv skupu Zvta

do cel6w wymiaru pooatxu rotl"go' nastgpujqc4 ilosci4 glostiw:

La 
- 15 glos6w

Przeciw 
- o glostiw

Wstrzvmalo sig - 4 slosv

;,]ffi;ffi ;'" v | | 2s 4 t 12 * zil4"i"n iu d o proto kolu/'

tl.t"torr"*oo","zqcy Rady w Kqdra odczltal uzasadnienie do uchwaly'

Radnv M. zyg"t ##;l"t - #"*in", iz po rozmowach z przedsiEbiorcami

ma w4tpliwosci. nuanl tupln""itt>i pJ""-4" )u)4 wysoko pewne oplaty nie spowoduiemy

*^"'HJl'"J:l 
l"i5\:::XffjiXi'' '' *"o" oodatku od nieruchomosci o 2 ztr to niewiele

w stosunku do cen najmu' ftiig'ay ni" rnu f-yt*9t^T: 
spolecznego' zawsze s4'emoc1a przy

uchwalaniu stawek podatt<ofi'ch Naleiy ldet"":^ 
^ kiedy Pafistwo zabiera prawte

1 mln 300 tys. zl naszej gmin-ie' to jest to' utrzymanie -irzech 
szk6l' Z pewnoSciq polityka

fiskalna paistwa siq w 
";ilii;ty* 91as1e . nie zmi-eni i coraz wiQcej Srodk6w bqdzie

zabieranasamorzqdom " 
;l;"';" zadai bqdzie prryby*ae do rearizacji. bez zabezpieczenia

finansowego. r" pi"niqa'; ;i t" 
"i-v-"ti" 

t]"11**o funkcjonowania gminy' Zwr6cil

uwase na trudn4 svtuacjq ;#;;ffi;""f'q ou"iz-iu koszt6w' Dochodv biezEce musz4

r6wnowazvo6rvvdatkiLf7Tftr,uo"*at za podjgcie dw6ch wcze.niejszvch uchwal, kt6re

'u*"tl',ff11$1tt;frT"1"-rl temat sieci szk6l Nie chcemv o tvm rozmawiai' bo temat

"*o'Si?iliJ,o",i1"ri3-"u przvpomnial'.iz y.'P'."?lfl^lliTl:l1l o"*t^a komisja

do przeprowadz"n'u '"o'gunitutli sieci szkol a p62niej radni sig wycofali

Radnv T L".iuko*f;i';;;*i '"a"tt" v', zvg-u to*iat' iz podwvzka I 0 % jest zby

wvsoka. Radny zaproponowai podwyzkE 4 % dla"wszYstkich'

Radny A' Czajor i"i"f i' cnoati o. roztotenie podatku wszystkim r6wno' Radny

zw6cil uwagg, ze .ieonyrn'siE poOnosi a drugim nie-i to budzi poczucie niesprawiedliwoSci'

Bumistrz M. piszczek przypomnial, iz w roku ubieglym byt wzrost podatku o 70%o

dl" d;;^#j;znej, kt6raradnv okre3lil' jako grupe pod ochronn4'

Wiceprzewodnicz4caRadyM.Baranskaodczytaiaprojektuchwaly.

fiiru;:il"vTffliTiT ;xti'"J? ":l:1T,::n**ie okre-.renia wvsokosci stawek
podatku od nieruchomo's"1 ,ro^zor: iok nastgpuj4c4 ilosciq glos6w:

L^ - 11 glosr6w

Przeciw - 2 glos6w

Wstrzvmalo siQ - 5 glos6w

;.ffi';;; ;1 v u 2s s t 12 w za-l4czeniu d o protokolu/'

il1"1nor".*oanitz4cy Rady W KEdra odczl'tal uzasadnienie do uchwaly'
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Wiceprzewodniczqca Rady M Barafska od czytala projekt uchwaly'

W glosowaniu wziglo udzial I 8 radnych.
Rada Mieiska w Jgdrzejowie powzigla uchwalQ w sprawie okreslenia wzorriw

formularzy informacji i deklaracji podatkowych w nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:

Wstrzvmalo sie 0 glosriw
/Uchwala nr XXVI/ 256112 w zal4czeniru do protokolu/'

Ad.20
Burmistrz M. Piszczek zglosil autopoprawkE, aby nazwa uchwaly brzmiala nastgpuj 4co:
Uchwala w sprawie przyjgcia Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 2012 -

2015. Gmina Jgdrzej6w. Podobnie w samej treSci uchwaly dokona6 tozsamych zmian.
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odczl'tal uzasadnienie do uchwaly.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barafska odczytala proj ekt uchwaly.
W glosowaniu wzigtro ludzial 18 radnych.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie prryjgcia Programu Ochrony
Zdrowia Psychicznego na lata 2012 - 2015. Gmina Jgdrzej6w nastgpuj4c4 ilo5ci4
glosriw:
Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

Za
Przeciw

Za
Przeciw

- 18 glos6w
- 0 glostfw

- 18 glos6w
- 0 glos6w
- 0 glos6w

- 19 glosriw
- 0 glostfw

/Uchwala nr XXYI/ 257 /12 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.2l
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kpdra odczytal uzasadnienie do uchwaly.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barairska odczytala projekt uchwaiy.
W glosowaniu wziqlo udzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg w sprawie wprowadzenia zmian
w Statucie Gminy Jgdrzejriw nastgpujqc4 ilo3ci4 glos6w:

Wstrzvmalo sie 0 glosr5w
/Uchwala nr XXVI/ 258/12w zalqczeniu do protokolu/.

A.d.22
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odczltal uzasadnienie do uchwaiy.

Radny W. Kgdra zapytal odnoSnie infrastruktury na nowych terenach w Piaskach.
Na chwilg obecnq trzy osoby wyst4pily o warunki zabudowy. Nie s4 w dalszym ci4gu
zaspokojone potrzeby mieszkaric6w, je5li chodzi o infrastrukturp. Radny zapltal, na jakim
etapie sq prace.

Burmistrz M. Piszczek wyja6nil, i2 problem infrastruktury nie bgdzie rozwi4zany
do momentu oddania obwodnicy, gdyz czp!;6 sieci bgdzie podlegala przebudowie. Takie byly
rozmo\ly z Generalnq Dyrekcjq Dr6g Krajowych i Autostrad Nie wycofuj emy sig z tego,
ale Zeby wpiqi sig w Piaski musi byi zakoflczona inwestycja.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie wniesienia Srodkriw
finansowych do Sp6lki ,,Wodociqgi Jgdrzejowskie" Sptllka z ograniczon4
odpowiedzialnoSci4" nastppuj4cq iloSci4 glos6w:



Za
Przeciw

- 18 glost6w
- 0 glos6w

Wstrzymalo sig I glos
/Uchwafa nr XXVV 259/12 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.23
Uwag nie wniesiono.
Ad.24

1. Burmistrz M. Piszczek wyjaSnil, i2 pracownicy sprawdzq stan tych dr6g oraz dodal,
2e do sprawy pobocza wr6ci wiosn4

3. Burmistrz M. Piszczek odpowiedzial, i2 zostanie ustalone, do kogo naleZy grunt
przy przychodni i wtedy udzieli odpowiedzi. Burmistrz dodal, iz tam rzeczywiScie
s4 ubytki szczeg6lnie na zakrEtach.

4. Burmistrz M. Piszczek odpowiedzial, iz bgdzie interweniowal do wykonawcy.
5. Burmistrz M. Piszczek wyjaSnil, iz jest to bardzo prosta kalkulacja. Przyjmuje siE,

Ze na osobg powinno by6 0, 5 tony Smieci rocznie. To nie s4 niewielkie liczby,
a Smieci  produkuje siE znacznie wiqcej .

6. Burmistrz M. Piszczek odpowiedzial, 2e przekale uwagi do zarz4dcy drogi.
7. Burn.ristrz M. Piszczek wyjaSnil, iz s4 tam parkingi i ciE2ko bgdzie tam usltuowai

przej3cie dla pieszych. Bgdzie wniosek do Komisji i niech Komisja wypowie sig
merytorlcznie na temat zasadnoSci i bezpieczeristwa przejScia. Uwaga zostanie
przekazana do zarzqdcy drogi.

8. Burmistrz M. Piszczek wyj a!;nitr, i2 nale2y zloZy(, pismo w tej sprawie do urzEdu.
10, Burmistrz M. Piszczek wyjaSnil, i2 zastanowi sig nad oznakowaniem ,,strefa

zamieszkania" na ulicy Slonecznej. Burmistrz przypomnial o czterech zasadach,
jakie obowipujq przy strefie zamieszkania.

11. Burmistrz M. Piszczek, odpowiedzial, iz byl tam po Komisji. Zapewni\ iz wydzia+.
zajmie sig spraw4.

Ad.25
Radny M. Zygan poruszyl sprawg obwodnicy i teren6w wok6l obwodnicy. Radny

zapytal czy bEdziemy bra6 udzial przy odbiorze i poruszyl temat nieuporzqdkowanego terenu
przy obwodnicy.

Burmistrz M. Piszczek wyjaSnil, i2 Generalna Dyrekcja Dr6g i Autostrad na koncu
ulicy Kieleckiej skladuje materialy zwiqzane z rolnymi wykonywanymi pracami. To jest

sprzetane, ale sprawdzimy jak wygl4da sytuacja na chwilE obecnq.
Radny M. Zygan zapytal czy jest moZliwo{i zjazdtt w kierunku na Kazimierze przy

drugiej nitce obwodnicy.
Burmistrz M. Piszczek uyjaSnil, i2 nie jest to moZliwe, gdyz jest zbyt mala odleglodi

migdzy wgzlami. Generalna odpowiedziala, i2 nie ma takiej moZliwoSci technicznej.
Burmistrz M. Piszczek poruszyl kwestig przejgcia rynku.
Radny M. Zygan zwrocil sig z proSb4 do Przewodnicz4cego Rady o zamykanie sali

na czas przerwy w obradach.
Przewodnicz4cy Rady zapewnit, iz zajmie siE t4 sprawq.
Radna E. Baftosz poruszyla sprawg obwodnicy i problemu polqczenia drogi

z JEdrzejowa na Malogoszcz. Jest tam du2y spadek i obawiam sig, 2e przy zlych warunkach
pogodowych mo2e dochodzi6 do czpstych kolizji.

Burmistrz M. Piszczek poinformowal, iz uwaga zostanie zgloszona do zarz4dcy drogi,
kt6ry by6 moze zamontuje dodatkowe oznakowanie poprawiaj4ce bezpieczeristwo.

Radny M. Zimoch zabral glos w imieniu soltys wsi W6lka - Brze2nica z pro6b4
o naprawQ drogi, po kt6rej odbywa siE dow6z dzieci do szkoly.
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Burmistrz M. Piszczek odpowiedzial, i2 bgdzie staral si9 spotkad ze starost4 aby

rozmawia6 w sprawie remontu tej drogi.
RadnyS.Hatyspoprosilonumertelefonuosobyzajmujqcejsigodsniezaniemdr6g.
Burmistrz M. Piszczek poinformowal, iZ sq informacje podane na stronie intemetowej.

Mieszkaniec gminy Jgdrzej6w poruszyl sprawg braku dojazdu do cmentarza przy ulicy

cmentamej. Gdy budowano obwodnice obiecywano, ze temat zostanie rozwiqzany. Do dzis

dnia problem nie zostaL rozwiqzany.
Burmistrz M. Piszczek wyja6nil, iz tam sQ projektowane duZe obiekty handlowe

z du2ymi parkingami. JeSli te inwestycje dojdq do skutku bEdziemy rozmawiat z zarz4dc4
terenu, aby te parkingi byly og6lnodostgpne.

Burmistrz M. Piszczek poinformowal, iz razem z radnym A. Czajorem,
Przewodnicz4cym P. Blaszkiewiczem, Naczelnikiem W. Abramowiczem byli w Mlawie
ogl4dad instalacj E do przetwarzania odpad6w.

Burmistrz przyblizyl radnym jak dziala taka instalacja.
Przewodnicz4cy Rady poinformowal o piSmie, jakie

Wyborczego w sprawie skargi na uchwalg XXVV243ll2
z dnia 25 ou2dziemika 2012 roku.

Przewodnicz4cy Rady poinformowal o piSmie
Wojew6dzkiego w sprawie analizy oSwiadczeri majatkowych.
A!.27

SwiEtokrzyskiego Urzgdu

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej zamkn4l obrady o godzinie 1300

Piskorczyk

mgr Pawel

Zalqczniki:
l, Lista obecnoici.
2. Uchwaly Rady Miejskiej podjqte na XXIII sesji Rady Miejskiej.

wplynElo z Krajowego Biura
Rady Miej skiej w Jgdrzejowie


